
Zápis ze setkání výboru uživatelů  

Dne: 27. 3. 2024   14, 00    místo konání: společenská místnost 

- ředitel přivítal přítomné uživatele, opět vyzval, že s každým 

problémem nebo stížností je možno se obrátit na jakéhokoliv 

pracovníka DZR, případně využít schránku důvěry. Hovořil o zajištění 

požární bezpečnosti a zákazu kouření v objektu. 

- byla zhodnocena kvalita stravy, klienti spokojeni se ZD Ludmírov 

jak v kvalitě, tak i v množství stravy. Bez větších připomínek byl 

zhodnocen i dodavatel p. Kryl. Pouze p. Pumprla si stěžoval, že musí 

mixovanou stravu, trpí svým zdravotním stavem a pí Popelková by 

chtěla větší porce. Zde vysvětleno, že dostává stravu přesně dle norem 

a dále i svačiny. 

- Iveta Lakomá informovala o plánech kulturních a společenských 

akcí (koncert dětí, Den matek, přednášky, výlety Litovel, Náměšť, 

Čechy, Slatinice, Flora Olomouc ad.). Seznámila přítomné s plánem 

Dne otevřených dveří 29. 5. a 10ti let fungování Domova. 

- sociální pracovnice doporučila pravidelné procházky na čerstvém 

vzduchu, co nejvíce pohybu venku. 

- zdravotní sestra zhodnotila zdravotní stránku, doporučila časté 

procházky, i na jaře teplé oblečení a dodržování pitného režimu, který 

kontrolují PSS. 

Diskuse klientů: Klienti nevyjádřili problém se spokojeností s životem 

v Domově i s chováním pracovníků (pí Vlková, p. Nekoksa, p. 

Kačírek).  

- ředitel poděkoval přítomným za dodržování pravidel Domova, 

lidského soužití a vzájemnou tolerance. Všem přítomným popřál 

krásné a klidné Velikonoce. 

                                                                                   Zapsal: Spurník 


